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SĒDES PROTOKOLS 

Valmierā 
Klātienes sēde 

 
2023.gada 14.decembrī Nr.10 
 
Sēde sasaukta plkst. 10.30 
Sēdi atklāj plkst. 10.31 
 
Sēdi vada – komitejas priekšsēdētājs Kaspars Kļaviņš 
 
Protokolē – biroja vadītāja Zane Dreija 
 
Piedalās 6 komitejas locekļi: 
Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Andris Klepers, Jānis Baiks, Jānis Upenieks, Vugars Ecmanis 
 
Nepiedalās viens komitejas loceklis: 
Guntis Gladkins (prombūtnē) 
 
Klātbūtnē Valmieras novada pašvaldības deputāti:  
Edvīns Straume, Ričards Gailums, Reinis Muižnieks (no 12.jautājuma), Edgars Grandāns (no 
13.jautājuma), Uldis Jansons (no 16.jautājuma) 
 
Uzaicinātās personas: 
Pie jautājuma “Par atkritumu apsaimniekošanas reģionālā plāna apstiprināšanu, atkritumu 
apsaimniekošanas reģionālā centra izveidošanu un deleģēšanas līguma slēgšanu ar SIA “ZAAO”” 
attālināti piedalās: 

SIA “ZAAO” valdes priekšsēdētājs Gints Kukainis, 
SIA “ZAAO” klientu apkalpošanas daļas vadītājs Mārtiņš Vīgants, 
SIA “ZAAO” izpilddirektore Ieva Barutina. 

 
Sēdes dalībnieki: 
Agnese Smalkā-France - Juriste - Kapitāla pārvaldības un uzņēmējdarbības atbalsta nodaļa  
Baiba Tūtina - Pašvaldības Centrālās pārvaldes Juridiskās nodaļas vadītāja vietniece 
Evija Nagle - Izpilddirektora vietniece/ Attīstības pārvaldes vadītāja 
Evija Ozola - Vecākā vides speciāliste - Nekustamā īpašuma apsaimniekošanas pārvalde - Dabas 
resursu pārvaldības nodaļa 
Evija Voitkāne - Izpilddirektore / Pašvaldības Centrālās pārvaldes vadītāja 
Jolanta Brūniņa - Būvvaldes vadītāja, arhitekte – Būvvalde (attālināti) 
Gints Konošonoks - Pašvaldības Centrālās pārvaldes Juridiskās nodaļas vadītājs 
Gunta Liepiņa - Saimnieciskās nodaļas Īpašuma apsaimniekošanas speciāliste - Kocēnu apvienības 
pārvalde 
Ģirts Dreija - Informācijas sistēmu attīstības vadītājs - Pašvaldības Centrālā pārvalde - Informācijas 
tehnoloģiju centrs 
Ilze Janīte - Finanšu analītiķe - Kapitāla pārvaldības un uzņēmējdarbības atbalsta nodaļa - (attālināti) 
Inta Štefenberga - Pašvaldības Centrālās pārvaldes Finanšu un ekonomikas nodaļas vadītāja 
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Ivo Virsis - Izpilddirektora vietnieks teritoriālo apvienību jautājumos / Rūjienas apvienības pārvaldes 
vadītājs 
Linda Rumbeniece - Biroja administratore - Pašvaldības Centrālā pārvalde - Dokumentu pārvaldības 
un klientu apkalpošanas centrs 
Līga Zvirbule - Nodaļas vadītāja - Nekustamā īpašuma apsaimniekošanas pārvalde - Dabas resursu 
pārvaldības nodaļa 
Marika Pitura - Vadītāja vietniece, galvenā projektu vadītāja - Attīstības pārvalde - Projektu vadības 
nodaļa 
Sandis Svarinskis - Izpilddirektora vietnieks/ Kapitāla pārvaldības un uzņēmējdarbības atbalsta 
nodaļas vadītājs 
Zaiga Auniņa - Galvenā projektu vadītāja - Attīstības pārvalde - Projektu vadības nodaļa 
Zanda Lapsa - Vadītāja, galvenā arhitekte - Attīstības pārvalde - Teritorijas un pilsētplānošanas 
nodaļa 
Zane Dreija - Biroja vadītāja - Pašvaldības Centrālā pārvalde - Dokumentu pārvaldības un klientu 
apkalpošanas centrs 
 
Ieinteresētās puses klātbūtnē: 
Pie jautājuma “Par Valmieras novada Būvvaldes 30.10.2023. lēmuma Nr.BISBV5.622023-2018 
“Lēmums par atteikumu saskaņot būvprojekta izmaiņas” apstrīdēšanu” ieradies iesnieguma 
iesniedzējas Sandras Libertes pārstāvis Artis Liberts, kā arī otra ieinteresētā puse. 
 
Par informatīvo jautājumu “Par satiksmes organizācijas jautājumiem Matīšu ciemā” viedokli izteikt 
ieradušies vairāki Matīšu ciema iedzīvotāji. 
 
Darba kārtība: 
1.  Par Valmieras novada Būvvaldes 30.10.2023. lēmuma Nr.BISBV5.622023-2018 “Lēmums 

par atteikumu saskaņot būvprojekta izmaiņas” apstrīdēšanu 
2.  INFORMATĪVS JAUTĀJUMS Par satiksmes organizācijas jautājumiem Matīšu ciemā 
3.  Saistošie noteikumi "Adresācijas objektu numerācijas, māju un ielu nosaukuma norāžu 

izvietošanas kārtība Valmieras novadā" 
4.  Saistošie noteikumi "Par kārtību, kādā tiek saskaņota un organizēta ielu tirdzniecība un tirgus 

statusa piešķiršana Valmieras novada pašvaldības administratīvajā teritorijā un maksājama 
pašvaldības nodeva par tirdzniecību publiskās vietās" 

5.  Saistošie noteikumi "Par licencēto makšķerēšanu Vaidavas ezerā" 
6.  Par saistošo noteikumu atzīšanu par spēku zaudējušiem 
7.  Saistošie noteikumi Par Burtnieka ezera un tā publisko atpūtas zonu izmantošanu 
8.  Par atbalstu dalībai projekta pieteikuma “Blue Revival: Ilgtspējīgi risinājumi ezeru 

ekosistēmām” iesniegšanā 
9.  Par atkritumu apsaimniekošanas reģionālā plāna apstiprināšanu, atkritumu 

apsaimniekošanas reģionālā centra izveidošanu un deleģēšanas līguma slēgšanu ar SIA 
“ZAAO” 

10.  Saistošie noteikumi Par sadzīves atkritumu apsaimniekošanu Valmieras novadā 
11.  Par grozījumiem Valmieras novada pašvaldības domes 24.02.2022. lēmumā Nr.149 “Par 

zemesgabalu nomu Kocēnu apvienības teritorijā mazdārziņu vajadzībām” 
12.  Par grozījumiem Valmieras novada pašvaldības domes 28.04.2022. lēmumā Nr.282 “Par 

zemesgabalu nomu Kocēnu apvienības teritorijā mazdārziņu vajadzībām” 
13.  Par zemes vienības “Makuļi”, Kocēnu pagastā, Valmieras novadā, nomu Klasmann-Deilmann 

Latvia SIA derīgo izrakteņu – kūdras ieguves licences vai atļaujas saņemšanai un kūdras 
ieguvei 

14.  Par SIA “Klasmann-Deilmann Latvia” iesniegumu 
15.  Par zemes nomas pirmtiesību izbeigšanu zemes vienībai ar kadastra apzīmējumu 9684 005 

0049, Rozas, Skaņkalnes pagastā, Valmieras novadā 
16.  Par valstij piederošā būves nekustamā īpašuma “Pakalni”, Burtnieku pag., Valmieras nov. 

pārņemšanu pašvaldības īpašumā 
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17.  Par grozījumiem Valmieras novada pašvaldības domes 30.12.2021. lēmumā Nr.572 
(protokols Nr.18., 8.§) “Par komisijas izveidošanu” 

18.  Par grozījumiem Valmieras novada pašvaldības Atsavināšanas komisijas nolikumā 
19.  Par atbalstu projekta “Plūdu riska pasākumi Valmieras pilsētas Gaujas labajā krastā” 

iesnieguma iesniegšanai 
20.  Par būves ūdenstornis, Rīgas ielā 61B, Rūjienā, Valmieras novadā, nojaukšanu 
21.  Par konkursa "Uzņēmējdarbības atbalsts remigrantiem Valmieras novadā" nolikuma 

apstiprināšanu 
22.  Par neizīrēta vienistabas dzīvokļa “Kastaņi” - 4, Dikļos, Dikļu pagastā, Valmieras novadā 

nodošanu atsavināšanai 
23.  Par neizīrēta vienistabas dzīvokļa "Ievas"; - 3, Dikļos, Dikļu pagastā, Valmieras novadā 

nodošanu atsavināšanai 
24.  Par neizīrēta trīs istabu dzīvokļa "Virši" - 4, Eriņos, Ķoņu pagastā, Valmieras novadā 

nodošanu atsavināšanai 
25.  Par neizīrēta vienistabas dzīvokļa "Burgas" - 2, Vaidavas pagastā, Valmieras novadā 

nodošanu atsavināšanai 
26.  Par neizīrēta vienistabas dzīvokļa "Burgas" - 5, Vaidavas pagastā, Valmieras novadā 

nodošanu atsavināšanai 
27.  Par "Vīksnupes" - 2, Plāņu pagastā, Valmieras novadā nodošanu atsavināšanai 
28.  Par Dārza iela 7, Strenčos, Valmieras novadā nodošanu atsavināšanai 
29.  Par “Ridēnu šķūnis”, Kocēnu pagastā, Valmieras novadā nodošanu atsavināšanai 
30.  Par “Purgaiļi”, Lizdēnos, Rencēnu pagastā, Valmieras novadā nodošanu atsavināšanai 
31.  Par Mārtiņa iela 11A Rūjienā, Valmieras novadā nodošanu atsavināšanai 
32.  Par Marijas iela 28, Valmierā, Valmieras novadā, atsavināšanu 
33.  Par “Dzintari 1”, Skaņkalnes pagastā, Valmieras novadā, atsavināšanu 
34.  Par 1/3 domājamās daļas atsavināšanu no Ķieģeļu iela 4, Rūjienā, Valmieras novadā, 

atsavināšanu 
35.  INFORMATĪVS JAUTĀJUMS Vides pieejamības nodrošināšana pašvaldības ēkās Strenčos 

un Sedā, Valmieras novadā 
 
 
Sēdes vadītājs Kaspars Kļaviņš atklāj sēdi un iepazīstina ar sēdes darba kārtību. 
 
Atklāti balsojot par Tautsaimniecības, vides un attīstības lietu komitejas sēdes darba kārtību: ar 6 
balsīm “Par” (Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Andris Klepers, Jānis Baiks, Jānis Upenieks, Vugars 
Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, apstiprina Tautsaimniecības, vides un attīstības lietu 
komitejas sēdes darba kārtību. 
 
 

1.§ 

Par Valmieras novada Būvvaldes 30.10.2023. lēmuma Nr.BISBV5.622023-2018 “Lēmums par 
atteikumu saskaņot būvprojekta izmaiņas” apstrīdēšanu 

 
Ziņo: Ilze Beķere 
 
Savus viedokļus sniedz iesnieguma iesniedzējas Sandras Libertes pārstāvis Artis Liberts un otras 
ieinteresētās puses kopīpašnieku pārstāvis. 
 
Izsakās: Kaspars Kļaviņš, Jolanta Brūniņa, Jānis Baiks, Vugars Ecmanis, Edvīns Straume 
 
Atklāti balsojot: ar 6 balsīm “Par” (Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Andris Klepers, Jānis Baiks, 
Jānis Upenieks, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Tautsaimniecības, vides un 
attīstības lietu komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu; 
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2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

2.§ 

INFORMATĪVS JAUTĀJUMS 
Par satiksmes organizācijas jautājumiem Matīšu ciemā 

 
Ziņo: Pēteris Rava 
 
Izsakās: Jānis Baiks, iedzīvotāja Ginta Bergmane, Kaspars Kļaviņš, Edvīns Straume, Ričards 
Gailums, Andris Klepers, Mareks Bērziņš, Vugars Ecmanis, Evija Voitkāne, Ivo Virsis 
 
Matīšu ciema iedzīvotāja Ginta Bergmane izklāsta viedokli un problēmsituācijas aprakstu. 
 
Domes priekšsēdētājs uzdod Burtnieku apvienības pārvaldes vadītājas vietniekam Pēterim Ravam 
sagatavot paskaidrojumu par apvienības īpašumu apsaimniekošanas speciālistes Skaidrītes 
Klāsones neizdarību, komunicējot ar iedzīvotājiem. 
 
Deputāts Edvīns Straume sniedz Burtnieku novada pašvaldības vēsturisko lēmumu pamatojumu par 
smagā transporta kustības virzību pa esošo maršrutu. 
 
Ričards Gailums stāsta par audita pasūtīšanas iemesliem, pamatojot, ka šajā situācija tika lemts 
vērsties pie jomas speciālistiem, jo ir skaidrs, ka tā, lai visiem būtu labi, nav iespējams. 
 
Pēteris Rava informē, ka, līdzko būs ceļu būvniecības projekts, tiks rīkota publsikā apspriede, 
tikšanās ar iedzīvotājiem. 
 
Iedzīvotāja Ginta Bergmane norāda, ka iespējams šeit tiek lobētas uzņēmēju intereses, kam 
iedzīvotājiem pozitīvā varianta izveides gadījumā pagarinātos ceļš pa 7 kilometriem. 
 
Jānis Baiks uzdod Matīšu apvienības pārvaldei - Pēterim Ravam sastādīt, cik katrs no šiem 
variantiem izmaksā. 
 
Andris Klepers uzsver, ka šī ir dzīvojamā zona un tas ir jārespektē. Un pasliktimāt apstākļus nebūtu 
pareizi, aizrādā, ka situācijas risināšana ir pārāk ieilgusi. 
 
Noslēgumā Ginta Bergmane aicina kā minimumu, noņemt uzliktās ceļa zīmes šajā posmā, lai 
zemniekiem ar lielo transportu vismaz pie krustojumiem būtu jāpiebremzē un jāsamazina ātrums. 
 
Komitejas priekšsēdētājs uzsver, ka jārod risinājums pirmkārt sarunu ceļā. 
 
Vugars Ecmanis - jautā par atputekļošanu. 
 
Iedzīvotāja stāsta, ka  uzver, ka viņiem nav sliktas attiecības ar zemniekiem un uzņēmējiem. 
 
Jānis Baiks un Evija Voitkāne izsaka aizrādījumu par to, ka savlaicīgi nav veikta ielu apstrāde ar 
pretputekļu līdzekli, jo iepirkums ticis noslēgts laikā, un šī ir apsaimniekošanas speciālistu 
neizdarība. 
 
Jānis Baiks informē, ka februārī dosies vizītēs uz apvienībām, tajā skaitā tiks apraudzīts Matīšu 
pagasts, aicina iedzīvotājus par šo tēmu uz sarunu arī tad. Līdz tam tiks meklēti risinājumi. 
 
Iedzīvotāja nolasa 84 gadīgas matīšnieces Birutas Maijas Kinces vēstuli deputātiem par Matīšu 
pagasta vēsturi un šī brīža raizēm par Matīšu kopienu. 
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Atklāti balsojot: ar 6 balsīm “Par” (Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Andris Klepers, Jānis Baiks, 
Jānis Upenieks, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Tautsaimniecības, vides un 
attīstības lietu komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

3.§ 

Saistošie noteikumi 
"Adresācijas objektu numerācijas, māju un ielu nosaukuma norāžu izvietošanas kārtība 

Valmieras novadā" 

 
Ziņo: Evija Nagle 
 
Izsakās: Andris Klepers, Kaspars Kļaviņš, Edvīns Straume, Jānis Baiks, Ivo Virsis 
 
Kaspars Kļaviņš jautā vai esošie māju dizainiskie nosaukumi, piemēram, akmeņi, kokgriezumi, šo 
noteikumu kontekstā būtu jānoņem. 
 
Evija Nagle skaidro, ka šis ir papildinošais mājas nosaukums, lai tas būtu viegli nolasāms 
operatīvajiem dienestiem. 
 
Andris Klepers piebilst, ka ar šo radošums netiek aizliegts. 
 
Edvīns Straume stāsta, ka 2009.gadā tā laika novados tika veidotas šādas zīmes, ka varbūt var 
atstāt tās, kas jau izvietotas, bet gadījumos, kad zīme jāmaina, tad liekam šo jauno variantu. 
 
Jānis Baiks informē, ka šis ir izveidotais vienotais standarts, pēc kura tiek mainītas plāksnītes tad, 
kad tas ir nepieciešams. 
 
Atklāti balsojot: ar 6 balsīm “Par” (Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Andris Klepers, Jānis Baiks, 
Jānis Upenieks, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Tautsaimniecības, vides un 
attīstības lietu komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

4.§ 

Saistošie noteikumi 
"Par kārtību, kādā tiek saskaņota un organizēta ielu tirdzniecība un tirgus statusa 

piešķiršana Valmieras novada pašvaldības administratīvajā teritorijā un maksājama 
pašvaldības nodeva par tirdzniecību publiskās vietās" 

 
Ziņo: Ilze Janīte 
 
Izsakās: Andris Klepers, Kaspars Kļaviņš, Edvīns Straume, Jānis Baiks, Ivo Virsis 
 
Kaspars Kļaviņš jautā, vai vietējiem ražotājiem nodeva tiek noteikta mazāka, nekā tiem, kas iepērk 
preces citur un pārdod tālāk. Finanšu analītiķe Ilze Janīte atbild apstiprinoši. 
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Edvīns Straume rosina speciālistus izdomāt vienkāršāku tirdzniecības vietu pieteikšanas procedūru, 
piemēram, elektroniski pašvaldības mājaslapā. 
 
Atklāti balsojot: ar 6 balsīm “Par” (Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Andris Klepers, Jānis Baiks, 
Jānis Upenieks, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Tautsaimniecības, vides un 
attīstības lietu komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

5.§ 

Saistošie noteikumi 
"Par licencēto makšķerēšanu Vaidavas ezerā" 

 
Ziņo: Evija Ozola 
 
Atklāti balsojot: ar 6 balsīm “Par” (Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Andris Klepers, Jānis Baiks, 
Jānis Upenieks, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Tautsaimniecības, vides un 
attīstības lietu komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

6.§ 

Par saistošo noteikumu atzīšanu par spēku zaudējušiem 

 
Ziņo: Evija Ozola 
 
Atklāti balsojot: ar 6 balsīm “Par” (Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Andris Klepers, Jānis Baiks, 
Jānis Upenieks, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Tautsaimniecības, vides un 
attīstības lietu komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

7.§ 

Saistošie noteikumi 
Par Burtnieka ezera un tā publisko atpūtas zonu izmantošanu 

 
Ziņo: Evija Ozola 
 
Izsakās: Andris Klepers, Edvīns Straume, Kaspars Kļaviņš 
 
Andris Klepers uzdod papildināt ar jaunām kartēm, jo pašvaldībai ir ĢIS speciālists, kurš varētu 
izstrādāt mūsdienīgākas kartes ar saistošajos noteikumos minētajām zonām, pēc kurām, atrodoties 
ezerā, būtu precīzi noteikt, kurā zonā atrodies. 
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Atklāti balsojot: ar 6 balsīm “Par” (Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Andris Klepers, Jānis Baiks, 
Jānis Upenieks, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Tautsaimniecības, vides un 
attīstības lietu komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

8.§ 

Par atbalstu dalībai projekta pieteikuma “Blue Revival: Ilgtspējīgi risinājumi ezeru 
ekosistēmām” iesniegšanā 

 
Ziņo: Evija Ozola 
 
Izsakās: Kaspars Kļaviņš, Andris Klepers 
 
Atklāti balsojot: ar 6 balsīm “Par” (Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Andris Klepers, Jānis Baiks, 
Jānis Upenieks, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Tautsaimniecības, vides un 
attīstības lietu komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

9.§ 

Par atkritumu apsaimniekošanas reģionālā plāna apstiprināšanu, atkritumu 
apsaimniekošanas reģionālā centra izveidošanu un deleģēšanas līguma slēgšanu ar SIA 

“ZAAO” 

 
Ziņo: Līga Zvirbule 
 
Attālināti pieslēgušies SIA "ZAAO" pārstāvji  valdes priekšsēdētājs Gints Kukainis un Klientu 
apkalpošanas daļas vadītājs Mārtiņš Vīgants, izpilddirektore Ieva Barutina. 
 
Izsakās: Gints Kukainis, Vugars Ecmanis, Kaspars Kļaviņš, Jānis Baiks 
 
Deputāts Vugars Ecmanis vaicā, vai šis palielinās izmaksas iedzīvotājiem. 
Gints Kukainis stāsta, ka ņemot vērā Eiropas Savienības nosacījumus, ir skaidrs, ka nešķiroto 
atkritumu pakalpojums paliks dārgāks, citu variantu nav. Bet čaklākie, kuri šķiros atkritumus, būs 
ieguvēji. 
 
Atklāti balsojot: ar 6 balsīm “Par” (Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Andris Klepers, Jānis Baiks, 
Jānis Upenieks, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Tautsaimniecības, vides un 
attīstības lietu komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
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10.§ 

Saistošie noteikumi 
Par sadzīves atkritumu apsaimniekošanu Valmieras novadā 

 
Ziņo: Līga Zvirbule 
 
Atklāti balsojot: ar 6 balsīm “Par” (Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Andris Klepers, Jānis Baiks, 
Jānis Upenieks, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Tautsaimniecības, vides un 
attīstības lietu komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

11.§ 

Par grozījumiem Valmieras novada pašvaldības domes 24.02.2022. lēmumā Nr.149 “Par 
zemesgabalu nomu Kocēnu apvienības teritorijā mazdārziņu vajadzībām” 

 
Ziņo: Gunta Liepiņa 
 
Izsakās: Evija Nagle, Kaspars Kļaviņš, Andris Klepers 
 
Atklāti balsojot: ar 6 balsīm “Par” (Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Andris Klepers, Jānis Baiks, 
Jānis Upenieks, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Tautsaimniecības, vides un 
attīstības lietu komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

12.§ 

Par grozījumiem Valmieras novada pašvaldības domes 28.04.2022. lēmumā Nr.282 “Par 
zemesgabalu nomu Kocēnu apvienības teritorijā mazdārziņu vajadzībām” 

 
Ziņo: Gunta Liepiņa 
 
Izsakās: Kaspars Kļaviņš 
 
Atklāti balsojot: ar 6 balsīm “Par” (Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Andris Klepers, Jānis Baiks, 
Jānis Upenieks, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Tautsaimniecības, vides un 
attīstības lietu komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
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13.§ 

Par zemes vienības “Makuļi”, Kocēnu pagastā, Valmieras novadā, nomu Klasmann-
Deilmann Latvia SIA derīgo izrakteņu – kūdras ieguves licences vai atļaujas saņemšanai un 

kūdras ieguvei 

 
Domes priekšsēdētājs Jānis Baiks informē, ka šo jautājumu nepieciešams atlikt, jo nepieciešams 
precizēt platību, kas uzņēmumam nepieciešama un vēl nav skaidrība par cenām. 
 
Izsakās: Gunta Liepiņa, Kaspars Kļaviņš, Jānis Baiks, Andris Klepers, Edvīns Straume 
 
Domes priekšsēdētājs Jānis Baiks jautā, vai ar šo tiek atdots resurss, kas ir pašvaldības īpašumā, 
par to paprasot kadastrālo maksu. 
 
Gunta Liepiņa stāsta, ka tā nav, skaidro, ka no licences iegūšanas brīža, teritorija tiks dota 
sertificētam vērtētājam. 
 
Deputāts Andris Klepers uzskata, ka būtu ļoti svarīgi redzēt finanšu aprēķinu, lai varētu saimnieciski 
rīkoties ar pašvaldības īpašumā esošo zemi un tās resursiem. Šobrīd būtu nepieciešama prognoze 
- aptuvenais izstrādes apgrozījums pie esošām cenām. 
 
Gunta Liepiņa atzīst, ka to šobrīd neviens nezin, ka to varēs zināt tikai pēc vērtējuma licences 
izsniegšanas procesā. Norāda, ka pašvaldība nav pasūtījusi šādu izpēti. 
 
Komitejas priekšsēdētājs Kaspars Kļaviņš izsaka priekšlikumu atlikt šo jautājumu. 
 
Edvīns Straume aicina papētīt Burtnieku Līgotnes purva iznomāšanas gadījumu, ka tajā gadījumā 
bija fiksēta summa, kas uzņēmējam katru gadu ir jāiemaksā, neskatoties uz tā gada izstrādes 
apjomu. Tajā gadījumā tika rīkota izsole. Nav saprotams, kāpēc šajā gadījumā izsole netiek veikta, 
vai vispār pašvaldība tā drīkst darīt. 
 
Gunta Liepiņa skaidro, ka šajā gadījumā izsole nav jārīko, jo zemes gabals ir mazāks par 150 ha, 
kā arī, ja licence tiek paplašināta jau esošas atradnes robežās, tad arī nav jārīko izsole. 
 
Kaspars Kļaviņš tomēr atkārtoti aicina šo jautājumu atlikt. 
 
Jānis Baiks izsakās, ka šo vajadzētu skatīt janvārī atkārtoti, bet līdz tam būtu svarīgi redzēt 
aprēķinus, ko pašvaldība iegūs no katra izceltā kubikmetra, jo tikpat labi viņi var vienā gadā izsmelt 
visu un šis resurss izbeidzas. Priekšsēdētājs uzskata, ka viņaprāt būtu precīzāk, ja maksa būtu 
atkarīga no apjoma, nevis tikai pēc teritorijas aprēķināta vērtība. 
 
Gunta Liepiņa pauž, ka tad būtu jāvienojas ar uzņēmumu, jo Ministru kabineta noteikumi to 
nenosaka. Ja uzņēmums ir ar mieru maksāt, tad jā. 
 
Priekšsēdētājs uzsver, ka pašvaldības interesēs ir veikt par to sarunas ar uzņēmumu. 
 
Komitejas priekšsēdētājs nosaka, ka šis jautājums tiek atlikts un netiek virzīts uz decembra 
domes sēdi. Tautsaimniecības, vides un attīstības lietu komitejas deputāti neiebilst. 
 
 

14.§ 

Par SIA “Klasmann-Deilmann Latvia” iesniegumu 

 
Ziņo: Sandis Svarinskis 
 
Izsakās: Jānis Baiks, Andris Klepers 
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Atklāti balsojot: ar 6 balsīm “Par” (Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Andris Klepers, Jānis Baiks, 
Jānis Upenieks, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Tautsaimniecības, vides un 
attīstības lietu komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

15.§ 

Par zemes nomas pirmtiesību izbeigšanu zemes vienībai ar kadastra apzīmējumu  
9684 005 0049, Rozas, Skaņkalnes pagastā, Valmieras novadā 

 
Ziņo: Valdis Kampuss 
 
Atklāti balsojot: ar 6 balsīm “Par” (Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Andris Klepers, Jānis Baiks, 
Jānis Upenieks, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Tautsaimniecības, vides un 
attīstības lietu komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

16.§ 

Par valstij piederošā būves nekustamā īpašuma “Pakalni”, Burtnieku pag., Valmieras nov. 
pārņemšanu pašvaldības īpašumā 

 
Ziņo: Pēteris Rava 
 
Izsakās: Jānis Baiks 
 
Jānis Baiks vērš uzmanību, ka šai teritorijai ir piesārņojums. Piesārņojuma attīrīšana nav lēts prieks. 
Beigās var sanākt, ka lapu čupas ierīkošanas vieta pašvaldībai sanāks neizmērojami dārga. Varbūt 
jāprasa valsts īpašumiem, lai vispirms sakārto īpašumu, un tad piedāvā. 
 
Edvīns Straume atbalsta domes priekšsēdētāja teikto, ka pašvaldībai nav nepieciešams šāds 
apgrūtinājums. Valsts nekustamie īpašumi var šo ēku kā degradētu izņemt no Zemesgrāmatas, 
noņemt kadastra numuru, un tad tālāk ar zemes īpašumu pašvaldība var rīkoties pēc vajadzības. To 
uzdāvināt darīt pašvaldībai no viņu puses ir ļoti vienkārši. 
 
Jānis Baiks uzskata, ka šobrīd pašvaldība var pieprasīt, lai valsts novāc piesārņojumu to teritorijas. 
 
Atklāti balsojot: ar 6 balsīm “Par” (Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Andris Klepers, Jānis Baiks, 
Jānis Upenieks, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Tautsaimniecības, vides un 
attīstības lietu komiteja nolemj: 
 
1. noraidīt iesniegto lēmuma projektu; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu neiesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
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17.§ 

Par grozījumiem Valmieras novada pašvaldības domes 30.12.2021. lēmumā Nr.572 
(protokols Nr.18., 8.§) “Par komisijas izveidošanu” 

 
Ziņo: Andris Pētermanis 
 
Atklāti balsojot: ar 6 balsīm “Par” (Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Andris Klepers, Jānis Baiks, 
Jānis Upenieks, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Tautsaimniecības, vides un 
attīstības lietu komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

18.§ 

Par grozījumiem Valmieras novada pašvaldības Atsavināšanas komisijas nolikumā 

 
Ziņo: Andris Pētermanis 
 
Atklāti balsojot: ar 6 balsīm “Par” (Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Andris Klepers, Jānis Baiks, 
Jānis Upenieks, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Tautsaimniecības, vides un 
attīstības lietu komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

19.§ 

Par atbalstu projekta “Plūdu riska pasākumi Valmieras pilsētas Gaujas labajā krastā” 
iesnieguma iesniegšanai 

 
Ziņo: Marika Pitura 
 
Atklāti balsojot: ar 6 balsīm “Par” (Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Andris Klepers, Jānis Baiks, 
Jānis Upenieks, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Tautsaimniecības, vides un 
attīstības lietu komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

20.§ 

Par būves ūdenstornis, Rīgas ielā 61B, Rūjienā, Valmieras novadā, nojaukšanu 

 
Ziņo: Ivo Virsis 
 
Izsakās: Kaspars Kļaviņš 
 
Atklāti balsojot: ar 6 balsīm “Par” (Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Andris Klepers, Jānis Baiks, 
Jānis Upenieks, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Tautsaimniecības, vides un 
attīstības lietu komiteja nolemj: 
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1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

21.§ 

Par konkursa "Uzņēmējdarbības atbalsts remigrantiem Valmieras novadā" nolikuma 
apstiprināšanu 

 
Ziņo: Inguna Zukure 
 
Izsakās: Kaspars Kļaviņš, Andris Klepers 
 
Atklāti balsojot: ar 6 balsīm “Par” (Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Andris Klepers, Jānis Baiks, 
Jānis Upenieks, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Tautsaimniecības, vides un 
attīstības lietu komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

22.§ 

Par neizīrēta vienistabas dzīvokļa “Kastaņi” - 4, Dikļos, Dikļu pagastā, Valmieras novadā 
nodošanu atsavināšanai 

 
Ziņo: Ieva Meldere 
 
Atklāti balsojot: ar 6 balsīm “Par” (Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Andris Klepers, Jānis Baiks, 
Jānis Upenieks, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Tautsaimniecības, vides un 
attīstības lietu komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

23.§ 

Par neizīrēta vienistabas dzīvokļa "Ievas" - 3, Dikļos, Dikļu pagastā, Valmieras novadā 
nodošanu atsavināšanai 

 
Ziņo: Ieva Meldere 
 
Atklāti balsojot: ar 6 balsīm “Par” (Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Andris Klepers, Jānis Baiks, 
Jānis Upenieks, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Tautsaimniecības, vides un 
attīstības lietu komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
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24.§ 

Par neizīrēta trīs istabu dzīvokļa "Virši" - 4, Eriņos, Ķoņu pagastā, Valmieras novadā 
nodošanu atsavināšanai 

 
Ziņo: Ieva Meldere 
 
Atklāti balsojot: ar 6 balsīm “Par” (Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Andris Klepers, Jānis Baiks, 
Jānis Upenieks, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Tautsaimniecības, vides un 
attīstības lietu komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

25.§ 

Par neizīrēta vienistabas dzīvokļa "Burgas" – 2, Vaidavas pagastā, Valmieras novadā 
nodošanu atsavināšanai 

 
Ziņo: Ieva Meldere 
 
Atklāti balsojot: ar 6 balsīm “Par” (Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Andris Klepers, Jānis Baiks, 
Jānis Upenieks, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Tautsaimniecības, vides un 
attīstības lietu komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

26.§ 

Par neizīrēta vienistabas dzīvokļa "Burgas" – 5, Vaidavas pagastā, Valmieras novadā 
nodošanu atsavināšanai 

 
Ziņo: Ieva Meldere 
 
Atklāti balsojot: ar 6 balsīm “Par” (Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Andris Klepers, Jānis Baiks, 
Jānis Upenieks, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Tautsaimniecības, vides un 
attīstības lietu komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

27.§ 

Par "Vīksnupes" - 2, Plāņu pagastā, Valmieras novadā nodošanu atsavināšanai 

 
Ziņo: Ieva Meldere 
 
Atklāti balsojot: ar 6 balsīm “Par” (Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Andris Klepers, Jānis Baiks, 
Jānis Upenieks, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Tautsaimniecības, vides un 
attīstības lietu komiteja nolemj: 
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1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

28.§ 

Par Dārza iela 7, Strenčos, Valmieras novadā nodošanu atsavināšanai 

 
Ziņo: Ieva Meldere 
 
Atklāti balsojot: ar 6 balsīm “Par” (Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Andris Klepers, Jānis Baiks, 
Jānis Upenieks, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Tautsaimniecības, vides un 
attīstības lietu komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

29.§ 

Par “Ridēnu šķūnis”, Kocēnu pagastā, Valmieras novadā nodošanu atsavināšanai 

 
Ziņo: Ieva Meldere 
 
Atklāti balsojot: ar 6 balsīm “Par” (Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Andris Klepers, Jānis Baiks, 
Jānis Upenieks, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Tautsaimniecības, vides un 
attīstības lietu komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

30.§ 

Par “Purgaiļi”, Lizdēnos, Rencēnu pagastā, Valmieras novadā nodošanu atsavināšanai 

 
Ziņo: Ieva Meldere 
 
Atklāti balsojot: ar 6 balsīm “Par” (Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Andris Klepers, Jānis Baiks, 
Jānis Upenieks, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Tautsaimniecības, vides un 
attīstības lietu komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

31.§ 

Par Mārtiņa iela 11A Rūjienā, Valmieras novadā nodošanu atsavināšanai 

 
Ziņo: Ieva Meldere 
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Atklāti balsojot: ar 6 balsīm “Par” (Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Andris Klepers, Jānis Baiks, 
Jānis Upenieks, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Tautsaimniecības, vides un 
attīstības lietu komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

32.§ 

Par Marijas iela 28, Valmierā, Valmieras novadā, atsavināšanu 

 
Ziņo: Ieva Meldere 
 
Atklāti balsojot: ar 6 balsīm “Par” (Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Andris Klepers, Jānis Baiks, 
Jānis Upenieks, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Tautsaimniecības, vides un 
attīstības lietu komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

33.§ 

Par “Dzintari 1”, Skaņkalnes pagastā, Valmieras novadā, atsavināšanu 

 
Ziņo: Ieva Meldere 
 
Atklāti balsojot: ar 6 balsīm “Par” (Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Andris Klepers, Jānis Baiks, 
Jānis Upenieks, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Tautsaimniecības, vides un 
attīstības lietu komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

34.§ 

Par 1/3 domājamās daļas atsavināšanu no Ķieģeļu iela 4, Rūjienā, Valmieras novadā, 
atsavināšanu 

 
Ziņo: Ieva Meldere 
 
Atklāti balsojot: ar 6 balsīm “Par” (Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Andris Klepers, Jānis Baiks, 
Jānis Upenieks, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Tautsaimniecības, vides un 
attīstības lietu komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
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35.§ 

INFORMATĪVS JAUTĀJUMS  
Vides pieejamības nodrošināšana pašvaldības ēkās Strenčos un Sedā, Valmieras novadā 

 
Ziņo: Zaiga Auniņa, Zanda Lapsa 
 
Izsakās: Kaspars Kļaviņš, Andris Klepers, Jānis Baiks, Edvīns Straume 
 
Tautsaimniecības, vides un attīstības lietu komiteja pieņem informāciju zināšanai. 
 
 
 
Sēdi slēdz plkst. 13.27 
 
 
 
Sēdes vadītājs  Kaspars Kļaviņš  
 
  
  
Sēdes protokolētāja  Zane Dreija 


